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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Rend a lelke mindennek "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Varga Zoltán
önkormányzati miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Nem is olyan régen Európa szerte hírhedtek voltak az angol futballhuligánok. Az Egyesült
Királyságban azonban példaadó szigorral léptek fel a futball-huliganizmus ellen, így mára a
szigetországban a hétvégi labdarúgó-mérkőzések igazi családi alkalommá, kulturált
kikapcsolódási lehetőséggé váltak a labdarúgást szerető polgárok számára .

Magyarországon nagy hagyományai vannak a labdarúgásnak, a hétvégér ő l-hétvégére
futballmeccsre járók száma azonban mégis igen alacsony . Ennek fő oka, hogy elsősorban a
fővárosi klubok szurkolótáboraiban olyan elemek jelennek meg a lelátókon, akiket nem a
sportág szeretete, hanem a balhé lehetősége motivál . Meggyőződésem, hogy az agresszív
szurkolói csoportok rendbontó tevékenysége sokkal több embert riaszt el a
futballmérkőzésekrő l, mint amennyien napjaink körülményei között jegyet váltanak . Nyugat-
európai példákkal összehasonlítva elképesztő , milyen biztonsági intézkedéseket, mekkor a
rendőri készültséget igényel egy-egy fővárosi NB 1-es mérkőzés, vagy éppen vidéki
nagyvárosok rivális futballklubjainak összecsapása, és mindezt pár száz, legfeljebb egy-ké t
ezer agresszívan viselkedő szurkoló miatt.

A magyar labdarúgás jövője szempontjából lényeges kérdés, hogy a jövőben sikerül- e
európai módon konszolidálni a hazai futballmérkőzések közönségét, avagy a meccsre járás a
családok kellemes és megfizethető hétvégi kikapcsolódása helyett továbbra is csak marokny i
rendbontó által gerjesztett ribillió marad .

Kérdezem tehát Miniszter úrtól :
—Hogyan kíván rendet tenni a hazai lelátókon ?
— Milyen intézkedéseket kíván foganatosítani a futball-huliganizmus visszaszorítására?
—Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a hétvégi futballmeccsek békés, családi jellegű
sporteseményekké válhassanak?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . április 30 .

Kékkői Zoltáni
országgyűlési képviselő
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